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Vragen van het lid Kops (PVV) aan de Minister van Economische Zaken en 
Klimaat over de verkoop van Eneco (ingezonden 28 november 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht ««Eneco-jackpot» voelt voor 44 gemeenten als 
de zilvervloot»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat, nadat eerst Essent in buitenlandse handen viel en 
daarna Nuon, niet ook Eneco aan het buitenland verpatst moet worden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat Eneco, dat in handen is van 44 Nederlandse gemeen-
ten, feitelijk van de Nederlandse belastingbetaler is? Deelt u de mening dat 
het kwalijk is dat deze 44 gemeenten hebben gekozen voor het spekken van 
hun eigen gemeentekas en het publieke belang uit het oog verloren zijn? 

Vraag 4
Welke gevolgen heeft de verkoop van Eneco voor de mensen die daar 
momenteel hun brood verdienen (wetende dat bij Essent en Nuon, sinds de 
verkoop aan het buitenland, duizenden banen verloren zijn gegaan)? Hoe gaat 
u voorkomen dat mensen op straat komen te staan? 

Vraag 5
Welke gevolgen heeft de verkoop voor de ruim twee miljoen klanten van 
Eneco? Hoe gaat u ervoor zorgen dat hun energierekening niet nog verder 
stijgt, maar juist substantieel omlaag gaat? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat we niet afhankelijk moeten worden van een buiten-
lands, in dit geval Japans, bedrijf zonder enige binding met Nederland, maar 
dat Eneco in Nederlandse handen moet blijven? Wat gaat u doen om de 
verkoop van Eneco tegen te houden?

1 De Telegraaf, 25 november 2019: https://www.telegraaf.nl/financieel/942341944/eneco-jackpot-
voelt-voor-44-gemeenten-als-de-zilvervloot
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